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z A p t s N t c A

zo o zasadnutia komisie investidnej viistavby, Zivotneho prostredia,
kult0rnych pamiatok, dopravy a verejneho poriadku MsZ konanej na MsU

Galanta dfia 2.5.2016

V Galan te  dna 3 .5 .2016

Pritomni: podl'a prezendnej l istiny

Predseda komisie p. Zsolt Tak6c privital v5etkfch pritomnych a otvoril zasadnutie
komisie.

Proqram zasadnutia:
1. Otvorenie
2. Zriadenie vecn6ho bremena - Ziadatel'GAVVEST s.r.o.
3.  Ziadost 'o odk0penie pozemku v k.u.  Hody -  Ziadatel '  Ing.  Gubi5
4. Ziadost'o odk0penie pozemku v k.u. Galanta - Ziadatel' Franti5ek Mego a manl.

Ing.  Monika Megov6
5. Polyfunkc3f objekt ,  parc.6.  816, 817 k.u.  Galanta,  u l .  Saf6r ikova -  investor

Katarina ZigovA
6. Modernizlcia a roz5irenie prev6dzky vykupu a spracovania druhotnlich surovin

v meste Galanta - investor ADA WASTE s.r.o.
7. NSO Hody zApad - preloZenie cestn6ho telesa, investor AghZoltln a manZ. lveta
8. TsMG - informativna spr6va o stave detskyich ihrisk na uzemi mesta a mestskyich

casti- materidl predloZenli na komisii
9.  R6zne, diskusia
10. ZAver

K bodu d.2
Zriadenie vecn6ho bremena - Ziadatel'GAWEST s.r.o.

Materi6l pgedloZil Mgr. Psota
lng.arch. SpAnik -  podotkol ,2e v minulost i  sa r ie5i lo prepojenie miestnej  komunik6cie
pred novovybudovanfmi bytovfmi domami spolocnosti WEST s ul. Zelezniciarskou.
Novf n6vrh toto nerie5i.
Va5dkov6 - pripomenula, 2e na rokovani Komisie investicnej vystavby, 2ivotn6ho
prostredia, kulturnych pamiatok, dopravy a verejn6ho poriadku dna 14.3.2016 sa
investidny zamer Galanta WEST ll l . etapa ods0hlasil na komisii.
Po odznelfch pripomienkach Komisia prerokovala uvedeny materi6l a jednohlasne
suhlasila so zriadenim vecneho bremena na pozemkoch vo vlastnictve mesta
Galanta.

K bodu 6.3
Eoo-sr o ok0penie pozemku v k.ri. Hody - 2iadatel, Ing. Gubis

Materi6l predloZil Mgr. Psota
Komisia na zAklade chlibaj0ceho stanoviska vfboru mestskej casti Hody st'ahuje
materi6l z rokovania.



K bodu 6.4
m;dkupenie pozemku v k.u.
Monika Megovd

MateriSl predloZil Mgr. Psota
Po prerokovani materidlu komisia
komisie, ktor6 zaujme stanovisko na

K bodu 6.5
Polyfunkdnf objekt ,  parc.d. 816, 817
ZigovA
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Galanta -  Ziadatel '  Frant i5ek Mego a manZ. lng.

navrhla sa stotoZnit' s hlasovanim financnej
svojom rokovanl dna 3.5.2016

k.u. Galanta, ul. Safarikova - investor Katarina

Material predloZila Ing. Kopasov6.
Komisia prerokovala uvedeny materi6l a jednohlasne suhlasila s predlo2enfm
investidnym zdmerom.

K bodu c.6
Modernizdcia a roz5irenie prev6dzky vlikupu a spracovania druhotnlich surovin
v meste Galanta - investor ADA WASTE s.r.o.

Materi6l predloZila Ing. Kopasov6
Komisia prerokovala uvedeny materi6l. S predloZenym investicnym z6merom
nesuhlas[, nakol'ko roz5irenie prev6dzky by negativne vpll ivalo na 2ivotn6 prostredie
a kultfru bfvania blizkeho sidliska Sever.
Odpor0ca doplni t 'Z iadost '  o zmenu UPN mesta Galanta,  n6sledne Mesto poZiada
o pos0denie zdmeru z hl 'adiska posudzovania vplyvov na Zivotn6 prostredie, vr6tane
zabezpecenia hlukovej bariery od obytnej zony tzv. sidliska sever

K bodu c.7
NSO Hody zApad - preloZenie cestneho telesa, investor Agh Zolti in a manZ. lveta

Mater i5 l  predloZi la Ing.  Kopasov6
Komisia prerokovala uvedenf materi6l a jednohlasne s0hlasi preloZenim cestn6ho
telesa v zmysle predloZen6ho n6vrhu.

K bodu c.8
TsMG - informativna sprdva o stave detskyich ihrisk na uzemi mesta a mestskfch
casti

Materidl predloZil p. Morovic.
Podotkol, Ze 4 detske ihriskd - na sldlisku Revolucn6 Stvrt ', Sever, Nov6 doba,
clementisove sady vyhovujri z hl 'adiska srN a hygienickfch noriem.

Uznesenie:
1. Komisia prerokovala uvedeny materi6l aZiada predlo2it ' do d'alSej komisie

zmapovanie vsetkych ihrisk na uzemi mesta, ich technickf stav
s vypracovanim n6vrhu nutnlich opr6v a vymeny poSkodenlich zariadeni
ihrisk Materidl doplnit '  o fotodokument6ciu, situ6ciu jednotlivfch ihrisk
a rozpocet opr6v a vymeny zariadeni.

2. PredloZit na zasadnutie nasleduj0cej komisie rozpocet 4 ks Sportovlich br6n
na h6dzan[ '  

Zodpovednl i :  ZsMG, oRM
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K bodu c.9
R6zne, diskusia

V rdmci diskusie odzneli nasledovn6 podnety a othzky'

Zsolt Takdc
Pri prileZitosti odchodu do dochodku pod'akoval v mene celej komisie p.
Morovidovi za odveden0 pr6cu podas pOsobenia v TsMG.

Ing. Kiss
Upozornil na problematickri kri2ovatku cesty llll1343 s obchvatom -
KriZovatka je z hl'adiska dopravy nebezpedn6, Ziada dobudovat'
a pripadn6 znilenie rfchlosti .

Psota
Ziada MsP o doslednej5iu kontrolu pri vykladani odpadu, n6bytkov
kontajnerovych stanoviskach.

K bodu c .10

ZAver

FrantiSkovi

cesta 1175.
cyklotrasu

a pod. pr i

Predseda komrsie p. Zsolt Tak6c pod'akoval pritomnfm za aktivnu 6dast'na komisii a
ukon6i l  zasadnutie.

Zsolt Tak6c
predsgda koq[sie

Zapisala: VaSakova


